
m. OBCINA ZIROVNICA
Prejeto:

OBČINA ŽIROVNICA 23, 10. 2024

DAT:

DIS5SCGb
Šiha IL

Prisotni:

- Janko Vidic, predsednik VO Vrba,
- Robert Šiler, član VO Vrba,
- Gregor Emeršič, član VO Vrba

DNEVNI RED:

1. Pregled zapisnika 6. seje Vaškega odbora Vrba
2. Novoletno obdarovanje otrok - BOŽIČEK 2024
3. Razno

Člana VO sta bila predhodno obveščena, da si na spletni strani Občine Žirovnica pod zavihkom VO
Vrba pregledata Zapisnik 6. seje VO Vrba.

Na zapisnik pripomb ni bilo.

V mesecu decembru (15. - 25.) bomo organizirali tradicionalno obdarovanje otrok do 10. leta starosti.
Potrebno se je dogovoriti z izvajalci za izvedbo obdarovanja.

VO ima na razpolago še 435€, opravičeno do obdarovanja pa je 15 otrok, kar pomeni da je vrednost
darila lahko max. 29,00€. Darila bomo naročili pri podjetju UNIKA TTI d.o.o. iz Postojne na podlagi
posredovane ponudbe.

Število daril po spolu in letih:

7x darilo 0-3 let ŽAM
3x darilo 4-7 let M
3x darilo 4-7 let Ž
1x darilo 8-10 let M
1x darilo 8-10 let Ž

Samo obdarovanje bo potekalo po ustaljenem postopku:
- pravočasno obveščanje otrok - staršev o terminu in kraju obdarovanja preko pisma (vabila),
- potrebno je pripraviti »Božičkov vrstni red obdarovanja« (smer gibanja po vasi).

om-ocdaAl 513 -4u
VAŠKI ODBOR VRBA

ZAPISNIK 7. seje VAŠKEGA ODBORA VRBA, ki je bila
v ponedeljek 21. oktobra 2024 ob 20.00 uri v prostorih lokala FIT v Radovljici

1 Pregled zapisnika 6. seje Vaškega odbora Vrba

2 Novoletno obdarovanje otrok - BOŽIČEK 2024



3 Razno
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1.

2.

Dela na področju Vrbe: od poletja se obnavlja Prešernova domačija, pravkar pa se je začela
težko pričakovana gradnja obvoznice.

2. Županu, g. Pogačarju smo posredovali dopis - predloga glede ureditve prometa in sicer:
Z gradnjo krožišča za obvoznico zaradi omejitve hitrosti v krožišču obstaja priložnost za umiritev
hitrosti in ureditev območja od novega krožišča do križišča za Vrbo.

PREDLOGA:

God
Prometa v tem križišču je ogromno in zato bi bilo nujno potrebno :

Kotprvo omejiti hitrost, trenutno je 90, kar je »skregano« z vsako zdravo pametjo,
(v praksi ne poznamo križišč, kjer bi bil na regionalni cesti odcep za vas in ne bi bilo omejitve
hitrosti)

kot drugo pa urediti (posodobiti) križišče z dodatnim pasom za zavijanje v levo (v smeri
Lesc).

V preteklosti je bilo v tem križišču že ogromno nesreč, res da v glavnem z materialno škodo ali
lažjimi poškodbami, zato ne smemo čakati na kaj hujšega, da se bo to uredilo, kot je to v navadi
v naši državi!

Ureditev avtobusne postaje

Z gradnjo krožišča za obvoznico je priložnost, da se poleg neke razumne omejitve hitrosti uredi
tudi dostop na avtobusno postajo v smeri Lesc, kjer se označi prehod za pešce in uredi ustrezna
signalizacija.

Prečkanje ceste brez označenega prehoda za pešce za dostop do avtobusne postaje pri omejitvi
90 je smrtno nevarno in v preteklosti so bile tukaj že nesreče, na srečo ne tragične.

Župan, g. Pogačar je v e- mailu odgovoril:
Hvala za poslano, predebatiramo in vas seznanimo. Edini problem, ki ga vidim je ta, da gre za
državno cesto, pa recimo temu izziv, ki ga bomo poskušali rešiti, ker so predlogi logični. Imamo
pa k sreči čas skoraj dve leti.

Kma
Seja je bila zaključena ob 21.30 uri.

Predsednik VO Vrba

Janko Vidic

Poslano na e-naslov:

Občina Žirovnica,
Šiler Robert,
Emeršič Gregor.


